



## ECTA President

**Michael Franz**

e-mail: [President@ECTA.de](mailto:President@ECTA.de)

Dear Dancers,

This is the first edition of the bulletin of the year and the year already is some weeks old. However I wish you and all of your family all the best and success for 2015.

For our dance forms again in this year I hope for many successful events. Beside all the various specials ECTA will be ready again to present its variety of specialized events.

Right in March the Student Jamboree will take place in Seckach on March 28, 2015. Besides the main dance form Square Dance, there will be intros to all other dance forms as well.

In May we will have the Round Dance Festival in the City of Rüsselsheim. From May 15 to 17, 2015 besides dancing there will be workshops and clinics for diverse rhythms.

July will bring us the Clog Convention in the City of Rotenburg / Wümme. In the period of July 24 to 26, 2015 the different levels will be offered. Additionally Not-Yet-Cloggers get the opportunity to learn how to clog.

Finally for the year in October we will have the Contra Convention in the City of Plauen. Here dancing will be on October 24, 2015 not only but additionally to live music. Again beside experienced dancers also interested guests are also welcome.

Further to this pure ECTA events there will be the ones held in cooperation with EAASDC in 2015 as well. In this year according to a very good reason, there will only be one of those events. The Spring Jamboree in the City of Hochheim will surely bring a large number of us together

Liebe Tänzer,

das erste Bulletin des Jahres erscheint und das Jahr ist schon einige Wochen alt. Trotzdem wünsche ich Euch und Euren Familien alles Gute, Gesundheit und Erfolg für 2015.

Für unsere Tanzarten hoffe ich auch in diesem Jahr wieder auf viele erfolgreiche Veranstaltungen. Neben den vielen Specials wird auch die ECTA wieder ihre besonderen Veranstaltungen anbieten.

Im März gleich die Student Jamboree am 28.03.2015 in Seckach. Hier wird neben der eigentlichen Tanzsparte Square Dance auch jeweils eine Intro in die anderen Sparten gegeben.

Im Mai dann das Round Dance Festival in Rüsselsheim. Hier gibt es vom 15. bis 17.05.2015 neben dem Tanzen die unterschiedlichsten Workshops und Clinics zu den diversen Rhythmen.

Im Juli folgt die Clog Convention in Rotenburg / Wümme. Vom 24. bis 26.07.2015 werden hier die unterschiedlichsten Level angeboten. Daneben haben auch hier Noch-Nicht-Clogger die Möglichkeit Cloggen zu lernen.

Abschließend für das Jahr dann im Oktober die Contra Convention in Plauen. Hier wird am 24.10.2015 nicht nur aber auch zu Live Musik getanzt. Auch hier sind sowohl geübte als auch interessierte Contra Tänzer herzlich willkommen.

Neben diesen reinen ECTA Veranstaltungen gibt es aber selbstverständlich noch die gemeinsam mit der EAASDC ausgerichteten auch in 2015. Dieses Jahr, aus gutem Grunde nur eine Veranstaltung. Das Spring Jamboree in Hochheim wird uns in der Zeit vom 13. bis 15. 03. 2015 sicherlich in großer Zahl

in the period of March 13 to 15, 2015. This will give you the opportunity to easily have a look on all the dance forms available from EAASDC and ECTA.

In September EAASDC will celebrate its 60th anniversary. A long time in which many things have happened. On request of the EAASDC board, ECTA has agreed to skip the Jamboree agreement for this event, as EAASDC for this events wanted to invite leaders for the program which are non ECTA members. Those can be booked now. Due to that this event, which takes place at the date commonly reserved for the Fall Round up, will be made up, according to the requirements of the organizer, differently than a Jamboree.

Due to the many opportunities, surely not limited to the ones mentioned before, but to the many other specials around the year I really hope to get together with you, talk to you and of course dance with you.

Looking forward to it!

zusammenbringen. Hier kann ganz bequem ein Blick auf alle verfügbaren Tanzformen von EAASDC und ECTA geworfen werden.

Im September feiert dann die EAASDC ihr 60 jähriges Bestehen. Eine lange Zeit in der sicherlich einiges passiert ist. Auf Bitten des Vorstandes der EAASDC hat die ECTA die Jamboree Vereinbarung ausgesetzt, da EAASDC für diese Veranstaltung gerne Leader auf das Programm setzten wollte, die nicht in der ECTA organisiert sind. Diese können nun engagiert werden. Somit wird die Veranstaltung, die ja zu dem Termin des Fall Roundup stattfindet, nach dem Wunsch des Veranstalters anders gestaltet werden als eine Jamboree.

Ich hoffe also, ob der reichhaltigen Möglichkeiten, natürlich nicht nur den hier genannten, sondern auch den vielen Specials im Jahr, Euch zu treffen, mit Euch zu sprechen und natürlich mit Euch zu tanzen.

Bis dahin also alles Gute!

ECTA President



---